
 
Referat af Bestyrelsesmøde (telefon) den 13. juni 2021 

Deltagende: Alle 

1. Haderslev 
Det var ikke muligt at teste banen i Haderslev da STT ikke var klar, og havde ikke det grej der skulle til for 
at blive klar. Efter nogen snak frem og tilbage stod det klart at STT ikke bliver klar til at afvikle 2. DM den 
4/7Der blev fulgt op på seneste meldinger fra myndighederne med henblik på planlægning af DM2021 

2. 2. DM Alternativ 
Det er ærgerligt at skulle aflyse, derfor arbejdes der videre med at finde alternative løsninger, dette kunne 
evt. være Visby, Claus Fey undersøger mulighederne 

3. 1. DM 
Det er vigtigt at der holdes gang i banerne så de ikke bliver tøre eller på anden måde ændrer sig hvis der 
holdes pause af den ene eller anden grund 

4. Dingo 
Sagen undersøges nærmere inden der sendes mere ud om dette, Karsten SKAL tage bestyrelsen med ind 
over inden der sendes noget til ETPC, dette pointeres for ham 

5. Dommer 
Det er vigtigt at der bliver taget en beslutning og at man så ikke lader sig påvirke af andre 
Der bør være to indpiskere til 2 baner 
Der skal 2 sæt radioer til når vi kører på to baner 
Der afholdes dommermøde når alle klasser har kørt 

6. Næste møde 
Der holdes et kort møde mandag den 14. juni 


